
گزارشخبر كوتاه افتتاح نخستین کمپ تخصصی تیم ملی دوچرخه سواری در رشت

مدیرکل راه و شهرسازی خوزستان:

لزوم استفاده بیشتر از ظرفیت مجریان ذی صلاح در خوزستان

مدیرکل راه و شهرسازی خوزستان:

تامین زمین برای ساخت ۲۴ هزار واحد مسکونی در خوزستان

دوچرخه  ورزش  از  بهره  برای  اقدام  اولین 
است.فرماندار  آن  به  نسبت  نگرش  تغییر  سواری 
»کمپ  نخستین  افتتاح  خبر  اعلام  ضمن  رشت 
تخصصی تیم ملی دوچرخه سواری« در شهرستان 
از  بهره مندی  برای  اقدام  اولین  گفت:  رشت، 
جامعه  افراد  همه  برای  ورزش  این  ظرفیت های 
سواری  دوچرخه  ورزش  به  نسبت  نگرش  تغییر 
پایگاه اطلاع رسانی  از روابط عمومی  نقل  به  است. 
فرمانداری شهرستان رشت؛ علی فتح اللهی فرماندار 
رشت در دیدار با رئیس و اعضای هیئت دوچرخه 
سواری استان و شهرستان رشت که بمناسبت فرا 
خیر  ضمن  شد،  انجام  بدنی  تربیت  هفته  رسیدن 
مقدم و ابراز خرسندی از حضور فعالان حوزه ورزش 
همگانی اظهار داشت: بر کسی پوشیده نیست که 
و  خوشایند  اتفاقات  چه  جامعه  سطح  در  ورزش 
آن  برکات  و  اثرات  بزند،  رقم  می تواند  را  زیبایی 
نشان می دهد  را  تمام لایه های جامعه خودش  در 
اجتماع دارد. وی ضمن  افراد  به همه  و اختصاص 
ایجاد سلامتی  در  ورزش  مثبت  اثرات  بر شمردن 
حتی  بلکه  کردن  ورزش  نه تنها  افزود:  جامعه  در 
تماشای آن نیز می تواند شور و نشاط را در جامعه 
کاهش  جامعه  در  را  ناهنجاری  ها  و  کند  ایجاد 
ملی  تیم های  پیروزی های  در  که  همانگونه  دهد، 
کشورمان در مسابقات بین المللی، شادی هموطنان 
که  را  هیجانی  و  شادی  این  که  هستیم  شاهد  را 
به جامعه تزریق می شود را با هیچ پولی نمی توان 

بدست آورد.
فرماندار رشت با تاکید بر ضرورت تغییر نگرش 

نسبت به ورزش دوچرخه سواری در جامعه بعنوان 
ورزشی همگانی خاطرنشان کرد و گفت: دوچرخه 
از  یکی  است،  ورزش  یک  اینکه  علیرغم  سواری 
است  ترافیک  کاهش  در  محیط شهری  لازمه های 
کاهش دهنده  آلایندگی،  کاهش دهنده  بعنوان  که 
محیط  حفظ  و  خودرو  تردد  از  ناشی  هزینه های 
خبر  اعلام  ضمن  می شود.وی  محسوب  زیست 
افتتاح نخستین »کمپ تخصصی تیم ملی دوچرخه 
رشت،  شهرستان  در  آتی  روزهای  طی  سواری« 
گفت: در خصوص ورزش اعتقاد ما بر این است که 
تأمین اعتبارات هزینه نیست و نوعی سرمایه گذاری 
است و نشاط ناشی از آن جلوی خیلی از هزینه های 

اضافی را خواهد گرفت.فرماندار رشت ضمن انتقاد 
همگانی،  ورزش های  برای  هزینه  دریافت  از 
عموم  ورزش  برای  را  دولتی  فضاهای  اگر  گفت: 
عدالتی  بی  عین  خودش  این  نکنیم  فراهم  مردم 
ورزش  اعتبار  رابطه سال گذشته  همین  در  است؛ 
برابر  دو  تقریباً   ۹۸ سال  به  نسبت  را  شهرستان 
کردیم، بودجه ای که زیبنده شهرستان بعنوان شهر 
اولین ها نبود.نماینده عالی دولت در مرکز استان با 
اعتبارات لازم  بر خود وظیفه می دانیم  اینکه  بیان 
مجموعه ها،  همه  برای  زیرساخت ها  ایجاد  برای 
چه ورزشی چه هنری و … را فراهم کنیم، گفت: 
نسبت  را  شهرستان  ورزش  حوزه  اعتبارات  امسال 

گذشته  سال  به  نسبت  و  برابر  هفت   ۹۸ سال  به 
و  میلیارد   ۱۵ مبلغ  و  گرفته ایم  نظر  در  برابر   ۴
هشتصد میلیون تومان اعتبار عمرانی و زیرساختی 
اللهی  داده ایم.فتح  اختصاص  شهرستان  ورزش  به 
برای  فرهنگ سازی  در  مسئولان  کلیدی  نقش  به 
اگر  گفت:  و  کرد  اشاره  همگانی  ورزش های  انجام 
خود  کنیم  استقبال  ورزش  فضای  از  مسئولان  ما 
می تواند اولین کمک در افزایش میزان علاقمندی 
و جذب شهروندان به ورزش های همگانی باشد.وی 
از مسابقات لیگ برتر  به میزبانی شهرستان رشت 
یازده  سواران  دوچرخه  حضور  با  سواری  دوچرخه 
استان کشور اشاره کرد و گفت: ما دنبال این هستیم 
که یک کار خوب را خوب اجرا کنیم بنابراین باید 
ریزی لازم  برنامه  کیفیت  بهترین  با  میزبانی  برای 
از  درخواست  ضمن  رشت  گیرد.فرماندار  صورت 
به  برگزاری  برای  مسابقات  اجرایی  عوامل  کلیه 
نحو احسن مسابقات، گفت: میزبانی این مسابقات 
بلکه آبروی استان  نه  تنها آبروی شهرستان رشت 
کارگروهی  باید  زمینه  این  در  لذا  است،  گیلان 
و  پذیرفته  صورت  نیازسنجی ها  شده،  تشکیل 
در  دولت  عالی  شود.نماینده  انجام  لازم  اقدامات 
مرکز استان آمادگی خود را بمنظور فراهم آوردن 
مسابقات  میزبانی  بهتر  هرچه  برگزاری  زمینه های 
لیگ برتر دوچرخه سواری اعلام نمود.گفتنی است 
مسابقات لیگ برتر دوچرخه سواری کشور با حضور 
یازده استان، دهم آبان ماه ۱۴۰۰ به میزبانی هییت 
دوچرخه سواری استان گیلان در شهرستان رشت 

برگزار می شود.

مدیرکل راه و شهرسازی خوزستان گفت: باید 
صلاح  ذی  مجریان  توان  و  ظرفیت  از  کرد  تلاش 
در خوزستان بیشتر استفاده شود.رضا رضایی اظهار 
کرد: استفاده از مجریان ذی صلاح برای ساخت و 
ساز مسکن و ارتقا کیفیت ساخت، بسیار موثر است 
و باید از این ظرفیت در استان خوزستان بیش از 

پیش استفاده شود.
عملکرد  ارتقا  و  افزایش  برای  افزود:  وی 
راه  مثل  ناظر  های  دستگاه  صلاح،  ذی  مجریان 

و  شهرداری  استانداری،  فنی  دفتر  شهرسازی،  و 
وظیفه  خوبی  به  باید  ساختمان  مهندسی  نظام 
و  راه  کنند.مدیرکل  اجرایی  را  خود  نظارتی 
از  حاضر  حال  در  گفت:  خوزستان  شهرسازی 
مجریان ذی صلاح برای اسکله و سازه ساختمان 
های هشت طبقه و بیشتر در خوزستان استفاده 
می شود اما باید تلاش کرد تا از ظرفیت و توان 
مجریان ذی صلاح، بیشتر استفاده شود تا شاهد 
بالا  کیفیت  با  و  فنی  هایی  ساختمان  ساخت 

مجریان  از  استفاده  کرد:  عنوان  باشیم.رضایی 
ساختمان،  ساخت  های  پروژه  در  صلاح  ذی 
اجرای  پاسخگوی  مرجع  و  ساختمان  آن  سازنده 
هایی که  پروژه  و  را مشخص می کند  ساختمان 
شدن  مشخص  برای  ندارند،  صلاح  ذی  مجری 
پیشینه ساخت آن ساختمان، مشکلات متعددی 
وجود دارد و هر شخصی مسئول یک بخش است.
ریزی  برنامه  حال  در  گام  به  گام  گفت:  وی 
در  مجریان  این  ظرفیت  و  توان  از  تا  هستیم 

در  ها  آن  از  باید  شود.  استفاده  بیشتر  خوزستان 
ارتقا  بر  علاوه  تا  گرفت  بهره  بیشتری  های  پروژه 
ساختار  و  عمر  افزایش  شاهد  ساخت،  کیفیت 
راه و شهرسازی  باشیم.مدیرکل  فنی ساختمان ها 
خوزستان بیان کرد: در برنامه داریم از مجریان ذی 
صلاح برای ساختمان های ۷ طبقه به بالا استفاده 
پروژه  در  تا  هستیم  آن  دنبال  به  همچنین  شود. 
هایی که نیاز به گودبرداری وجود دارد، از ظرفیت 

این مجریان و توان آن ها استفاده شود.

مدیرکل راه و شهرسازی خوزستان گفت: برای طرح تولید جهش 
مسکن در خوزستان زمین مورد نیاز برای ساخت ۲۴ هزار واحد در 
سطح ۳۲۰ هکتار تامین شده است اما این میزان زمین کافی نیست.
رضا رضایی در نشست شورای مسکن خوزستان با اشاره به لزوم تامین 
خوزستان  در  مسکن  تامین  و  تولید  جهش  طرح  راستای  در  زمین 
اظهار کرد: قانون طرح جهش تولید مسکن توسط رئیس جمهور به 
همه دستگاه های اجرایی ابلاغ شده و در این زمینه اقدامات آغاز شده 
است.وی افزود: ضروری است دستگاه های اجرایی، ادارات، شرکت ها 
با  تا  باشند  این طرح داشته  را در  و موسسات دولتی همکاری لازم 
تولید  در  بهتری  شرایط  خوزستان،  استان  بخش های  همه  همکاری 
در  گفت:  خوزستان  شهرسازی  و  راه  باشیم.مدیرکل  داشته  مسکن 
حال حاضر برای طرح تولید جهش مسکن در خوزستان زمین مورد 
شده  تامین  هکتار   ۳۲۰ در سطح  واحد  هزار   ۲۴ ساخت  برای  نیاز 
اجرایی  دستگاه های  باید  و  نیست  کافی  زمین  میزان  این  اما  است 

همراهی لازم را داشته باشند تا زمین بیشتری برای ساخت مسکن در 
خوزستان تامین شود.وی بیان کرد: برای ساخت مسکن در خوزستان 
زمین مورد نیاز نه تنها باید برای امسال تامین شود بلکه باید برای 
ساخت  برای  دولت  برنامه  بتوانیم  تا  شود  تامین  نیز  بعد  سال های 
افزود:  را اجرایی کنیم.رضایی  ۵۰ هزار واحد مسکونی در خوزستان 
اراضی در محدوده شهرهای خوزستان داریم که  حدود ۵۰۰ هکتار 
باید تغییر کاربری داده شوند و  کاربری مسکونی ندارند. این اراضی 
برای ساخت مسکن تخصیص پیدا کنند. در این زمینه دستگاه های 
اجرایی باید همکاری داشته باشند تا بتوانیم به سرعت این کار را انجام 
دهیم.وی گفت: ۳۷۵ هکتار زمین در شهرهای خوزستان وجود دارد 
که در اختیار دستگاه های دولتی است و بلااستفاده هستند و علاوه 
بر این، برخی از این زمین ها مشکلاتی برای شهرها ایجاد کرده اند که 
راه  تولید مسکن استفاده کرد.مدیرکل  برای  این زمین ها  از  می توان 
و شهرسازی خوزستان افزود: در راستای قانون جهش تولید مسکن 

به حریم  باید  که  است  ملی شناسایی شده  اراضی  از  هزار هکتار   ۲
شهرهای خوزستان الحاق شود و انتظار داریم اداره کل منابع طبیعی 

خوزستان اراده ویژه ای در این زمینه داشته باشد.

مدیرعامل شرکت گاز استان گلستان : 
حجم گاز دریافتی استان در 6 ماهه 

سال جاری افزون بریک میلیارد و 616 
میلیون متر مکعب

دریافت  از  خبرفوق  بیان  با  طالبی  علی   
 ۸۰۰ و  میلیون   6۱6 میلیارد  یک  به  نزدیک 
دراستان    ۱۴۰۰ سال  گازدر  مترمکعب  هزار 
سال  ابتدای  ماهه   6 مدت   طول  در  گلستان 
خبرداد.وی افزود:این میزان مربوط به بخشهای 
خانگی،تجاری،  ازبخش  اعم  گازرسانی  مختلف 
جایگاههای  و  سیمان  ،کارخانه  صنعتی،نیروگاه 
لغایت   فروردین  ابتدای  از  که  باشد  CNG می 
رسیده  مصرف  به  و  دریافت  ماه  شهریور  پایان 
است.طالبی ادامه داد:از این میزان مصرف  حدود 
۹۰۹ میلیون مترمکعب که ۵6 درصد را شامل 
می شود مربوط به نیروگاهها،حدود ۵۰ میلیون 
 ۱۲۱  ، سیمان  کارخانه  به  مربوط  مترمکعب 
میلیون متر مکعب برای جایگاههای  CNG و 
۵۳6 میلون متر مکعب نیزاختصاص به بخشهای 
خانگی و تجاری دارد.  وی  تصریح کرد:درهمین 
گذشته  سال  مشابه  زمان  درمدت  راستا 
مختلف  بخشهای  در  استان  گازدریافتی  حجم 
میلیون  و ۴۳۸   میلیارد  یک  به  مصرف،نزدیک 
متر مکعب بوده است .   این مقام مسئول با بیان 
اینکه اولویت مصرف گاز بویژه در ایام سرد سال 
.ازداشت:برابربخشنامه  باشد  می  خانگی  بخش 
انجام  های  رسانی  اطلاع  همچنین  و  دولت 
اداری  و  صنعتی،تجاری  واحدهای  شده،کلیه 
تادر  باشند  دوم  سوخت  به  مجهز  باید  استان 
صورت لزوم از سوخت جایگزین استفاده نمایند.
مدیرعامل شرکت گازاستان گلستان با اشاره به 
گاز  مشترکین  همه  از  سال  سرد  فصل  شروع 
مدیریت  و  جویی  صرفه  با  تا  کرد  درخواست 
خانوار،  های  هزینه  کاهش  ضمن  گاز،  مصرف 
در  گاز  مطمئن  و  پایدار  توزیع  برای  را  شرایط 
فصل زمستان برای تمام نقاط استان فراهم کنند

حضور رئیس بهره بردری و تعمیرات 
اداره گاز گنبد دربرنامه میز خدمت 

محله اسلام آباد
هدف  با  و  اجتماعی  مسئولیت  راستای  در   
برقراری ارتبط دو سویه، برنامه میز خدمت با حضور 
تعمیرات   و  بردری  بهره  رئیس  قزلسفلو  حمید 
دستگاه های  ازمسئولین  چند  تنی  و  گاز  اداره 
امام  آباد  اسلام  درمحله  گنبد  شهرستان  اجرایی 
برنامه  گردید.دراین  برگزار  زید  بن  یحیی  زاده 
طور  به  شهرستان  اجرایی  دستگاههای  مدیران 
مستقیم و چهره به چهره مشکلات ، نیازمندی ها 
و درخواستهای مردم را  شنیده وضمن پاسخگویی 

آنها را مورد رسیدگی و پیگیری قرار دادند.  

در آستانه ورود به فصل سرد رئیس 
اداره گاز بندر گز با امام جمعه 

شهرستان دیدار کرد
 در آستانه ورود به فصل سرد قاسم البرزی 
امام  دفتر  در  باحضور  بندرگز  گاز  اداره  رئیس 
والمسلمین  سید  با حجت الاسلام  جمعه شهر 
کردند. گفتگو  دیدارو  نژاد  حسینی  ابوالفضل 
دراین دیدار رئیس اداره گاز بندرگز در خصوص 
بهره  و  شهرستان  درسطح  گازرسانی  وضعیت 
مندی شهروندان و روستاهای گازدار از خدمات 
شرکت گاز مطالبی ارائه کرد.البرزی ضمن تشکر 
شهرستان  جمعه  امام  تحسین   قابل  مساعدت 
مدیریت  فرهنگ  توسعه  راستای  در  همواره  که 
مصرف ایمن و بهینه از گاز طبیعی  این شرکت 
را یاری می نمایند درخواست داشت تا با توجه 
به  جایگاه ارزنده تریبونهای نماز جمعه ،همچنان  
اهداف   به  نیل  در  سال  پایان  تا  را  شرکت  این 
امام  رابطه   همین  .در  رسانند  یاری  نظر  مورد 
تبریک  و  خوشامدگویی  ضمن  بندرگز  جمعه 
فرارسیدن هفته وحدت ، از خدمات و تلاشهای 
شرکت گاز در زمینه توسعه گازرسانی وخدمات 
ایام سرد سال که  مصرف گاز  بویژه در  رسانی 
کرد. دانی   قدر  شد   خواهد  بیشتر  مشترکین 
ایشان با اشاره  به اینکه گازطبیعی از نعمتهای 
بسیار ارزشمندی است که باید قدر آنرا دانست 
افزود:شایسته است   مردم عزیز  برای حفظ و 
انرژی خدادادی ،در مصرف  گاز  این  از  صیانت 
آمادگی  و  نموده  اعمال  را  جویی  صرفه  نهایت 
 ، جماعات  و  جمعه  نماز  تریبونهای  از  تا  داریم 

اطلاع رسانی جامعی صورت  پذیرفت.

به بهانه سفر رئیس جمهور به اردبیل؛
دست کوتاه اردبیل از بازارهای 

جهانی کشاورزی
استان  در  تکمیلی  و  تبدیلی  صنایع  نبود 
اردبیل یک مشکل بزرگ بوده و ممکن است در 
مواجه  بحران  با  را  استان  کشاورزی  آینده حوزه 
برای  دولت  هیئت  سفر  مصوبات  رو  این  از  کند 
کل  از  درصد  تولید ۴  است.  موثر  مشکلات  رفع 
اردبیل  استان  در  کشور  کشاورزی  محصولات 
اهمیت راه اندازی صنایع تبدیلی و فرآوری و شتاب 
روند اجرای طرح های موازی با این زیرساخت ها را 
ضروری کرده است. در حالی است که این استان 
به  هنوز  انقلاب  از  دهه  چهار  از  بیش  گذشت  با 
می کند.  مدیریت  را  خود  کشاورزی  سنتی  روش 
در طول  اگر  اردبیل شاید  استان  برای  کشاورزی 
اما  نبوده  آن  اقتصاد  اخیر شرط حیات  سال های 
نقش بسزایی در بهبود درآمدزدایی داشته است به 
طوری که سهم قابل توجهی از صادرات این استان 
به محصولات کشاورزی اختصاص داده می شود.اما 
تنها مسئله ای که در کنار مشکلات خرد و درشت 
کشاورزی اردبیل بیشتر خودنمایی می کند بحث 
خام فروشی محصولات کشاورزی و عدم برندسازی 
این محصولات در بازارهای جهانی است، چرا که 
کشورهای  در  ما  کشاورزی  کالاهای  مرغوبیت 
به  تا  همسایه در عین پسند مشتری های زیادی 
امروز داشته و تنها مشکل بزرگ در این راستا عدم 
توجه به فرآوری محصولاتی است که کیفیت بسیار 
بالایی دارند.نبود مدیریت بازار محصولات کشاورزی 
و تجاری سازی تولید در کشاورزی در کنار نگاه 
به مباحث مرتبط با برندینگ، بسته بندی، درجه 
بندی، در مجموع صنایع تبدیلی و فرآوری نه در 
سطح منطقه بلکه در کشور مورد غفلت واقع شده 
است و در حالی که در دنیا کشورهای توسعه یافته 
در حال جهانی کردن محصولات خود و همگرایی 
هستند ما همچنان به روش های سنتی و قدیمی 
مشکلات  مانده ایم.  متوسل  کشاورزی  حوزه  در 
زیرساختی در کنار مدیریت نامناسب سرمایه های 
و  کشاورزی  بخش  در  تا  شده  سبب  گردش  در 
تولیدات محصولات غذایی نتوانیم به شرکت های 
راستای  در  و  شده  ملحق  المللی  بین  هلدینگ 
تجاری سازی محصولات خود سرمایه گذاری کنیم.

البته حوزه کشاورزی اردبیل در این شرایط می تواند 
از یک سری مشکلات معلوم و مشخص دیگر نیز 
تأثیر بپذیرد که یکی از این موارد خشکسالی های 
آب  سطح  شدید  افت  گذشته،  سال های  مکرر 
زیرزمینی و کاهش آبدهی چشمه ها و تغییر شرایط 
اقلیمی و خاک منطقه است که اگر چه این موارد 
در مفهوم اقتصادی بودن فرآیند تولید کشاورزی 
از  این مشکلات دور  راه چاره  اما  را مختل کرده 
از  کشاورزی  که  حال  عین  در  نیست.  دسترس 
نبود  بوده،  آب  بحث  در  حوزه ها  پرمصرف ترین 
خرد  اراضی های  رشد  کنترل  و  مصرف  مدیریت 
سبب شده تا امروز کشاورزی اردبیل به یک حوزه 
پردغدغه با مشکلات عدیده تبدیل شود که تنها راه 
چاره در این زمینه در قدم اول کارشناسی مسائل، 
راهکارهای نوین و تلاش در راستای تجاری سازی 
محصولات کشاورزی به منظور برداشت بهره مالی 

از آن است.
حرکت حلزونی عملیات اجرایی سدهای 

کشاورزی
اقدامات خوبی در  گرچه در سال های اخیر 
راستای اجرای طرح آبیاری نوین در اراضی خرد 
و تجمیعی کشاورزی اردبیل انجام گرفته است و 
مشکلی در روند تأمین منابع اعتباری لازم برای 
استمرار و تسریع ادامه روند اجرای این طرح نبوده 
اما در نقطه مقابل اجرای سدهای کشاورزی استان 
نداشته اند. چندانی  پیشرفت  عملًا  مدت  این  در 
در  اختصاصاً  استان  مرزی  آب های  پروژه  اجرای 
حوزه پایاب سدهای خداآفرین، عمارت، احمد بی 
گلو نیز در طول مدت می توانست با پیشرفت قابل 
اجرایی  عملیات  اما سرعت  باشد  مواجه  توجهی 
این پروژه های نیز در استان چندان رضایت بخش 
نبوده که علت اصلی این موضوع به اقرار مسئولان 
به نبود ردیف اعتبار ملی و عدم تخصیص بودجه 
خلیل  می گردد.  باز  ملی  ذخیره  صندوق  از 
استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس  نیکشاد، 
در خصوص اجرای سدهای معیشتی و کشاورزی 
از سنوات گذشته  مهر گفت:  به خبرنگار  استان 
در  آب  ذخیره  استخرهای  و  معیشتی  سدهای 
فیزیکی  پیشرفتهای  با  اردبیل  شهرستان های 
اعتباری  ملی  ردیف  نبود  لحاظ  به  عموماً  پایین 
آنها  مالی  منابع  گشایش  در  الزام  و  بوده  راکد 
سد   ۲۹ مجموع  از  وی  گفته  به  است.  ضروری 
در استان فقط هفت مورد به بهره برداری رسیده 
است که به دلیل نبود منابع مالی و ردیف ملی 
تکلیف مابقی سدها نامشخص است. اگر چه پیش 
از سال ۹6 سهم سالانه استان اردبیل در اجرای 
سامانه آبیاری نوین ۵۰۰ هکتار بود اما هم اکنون 
سال  در  هکتار  هزار  چهار  از  بیش  به  این سهم 
می رسد که این میزان با میانگین اعتباری بالغ بر 

۵۰ میلیارد ریال اجرا می شود.
بزرگ ترین مجتمع گلخانه ای کشور 

محروم از منابع مالی ملی
با اقرار به اینکه طی دو سال اخیر عملیات 
در  کشور  گلخانه ای  مجتمع  بزرگترین  اجرایی 
مغان با فراز و فرودهایی در حال انجام بوده اما 
حالا برای استمرار عملیات اجرایی زیرساختهای 
در  بایستی  استانی  و  ملی  منابع  آن  به  مربوطه 
تراز طرح تعریف، تخصیص و ابلاغ گردد. ضمن 
اینکه طی چند سال اخیر سطح کشت گلخانه ای 
استان اردبیل ۱۴ هکتار بوده اما با ورود کاربردی 
و راهبردی جهاد کشاورزی و تلاش در این حوزه 
بیش  با رشد  استان  در  فعال  گلخانه های  سطح 
رسیده  هکتار   ۱۵۰ سطح  به  درصدی  هزار  از 
جایگاه  تا  شده  سبب  موضوع  همین  که  است 
استان از رتبه ۳۰ کشور به جایگاه ۳ ارتقا یابد.
همچنین منابع مالی و تسهیلات برای تسریع در 
روند اجرایی پروژه های مختلف در زیر بخشهای 
پروری،  آبزی  طیور،  و  دام  مانند  کشاورزی 
طریق  از  فرآوری  و  تبدیلی  صنایع  مخصوصاً 
باشد،  باید  اولویت ها  از  یکی  عامل  بانک های 
بزرگ  پروژه های  از  بسیاری  هم اکنون  که  چرا 
کشاورزی همچون گاوداری، مرغداری و سیلوها 

در استان وجود دارد که نیمه کاره مانده است.

مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان؛

پیشرفت فیزیکی ۶۴ درصدی پست ۲۳۰ كیلوولت غرب رشت

بررسی نحوه پاسخگویی واحد امداد اداره گاز سرخنکلاته در بازدید سرزده مدیرعامل استان گلستان

گفت:پست  گیلان  اي  منطقه  برق  شرکت  عامل  مدیر 
۲۳۰.6۳.۲۰ کیلوولت غرب رشت با هدف تعدیل بار پستهای انتقال 
مجاور و تقویت شبکه فوق توزیع مرکز استان به بهره برداری خواهد 
رسید.بهمن داراب زاده مدیر عامل شرکت برق منطقه اي گیلان با 
ارتباطی ۲۳۰  اتصالات خطوط  با  این پست  این مطلب گفت:  اعلام 
صورت  در  تومان  میلیارد   ۳۰۰ حدود  اعتباری  با  کیلوولت   6۳ و 
تامین به موقع نقدینگی قبل از پیک تابستان ۱۴۰۲ به بهره برداری 
خواهد رسید.وی با بیان اینکه این پروژه از نظر مقدار سرمایه گذاری 
این پست  احداث  عملیات  افزود:  باشد،  می  پروژه شرکت  بزرگترین 
 ۲*۲۰۰ ظرفیت  با  مربع  متر  و۲۵۰  هزار   ۱۵ وسعت  به  زمینی  در 
مگاولت آمپر که قابلیت افزایش تا ۲۰۰*۳ مگاولت آمپر را دارد انجام 
می شود.داراب زاده با بیان اینکه این پروژه 6۴٫۱۲ درصد پیشرفت 

فیزیکی داشته است،گفت: این پست با ۱۲ فیدر خروجی 6۳ کیلوولت 
عایقی  با سیستم  و  دارد  را  فیدر خروجی  تا ۱۸  افزایش  قابلیت  که 
GIS و سیستم کنترل DCS، به منظور تعدیل بار پست های انتقال 
مجاور و تقویت شبکه فوق توزیع مرکز استان احداث خواهد شد.مدیر 
عامل شرکت برق منطقه اي گیلان گفت: این پروژه زیربنایی و ملی از 
مهمترین پروژه های استان می باشد و از نظر فنی احداث این پست 
برای کلان شهر رشت بسیار حیاتی و ضروری است و نقش بسزایی در 
پایداری برق این شهرستان و تامین برق مشترکان محترم این منطقه 
توسعه،  بخش  در  مذکور  زمین پست  در  که  است  ذکر  شایان  دارد. 
احداث یک پست ۲۰/6۳ کیلوولت با ظرفیت ۴۰*۲ مگاولت آمپر و با 

۱۲ فیدر خروجی ۲۰ کیلوولت نیز پیش بینی شده است.
این پست در  گفتنی است که دو ترانس ۲۳۰.6۳.۲۰ کیلو.لت 

مجموع به ظرفیت ۴۰۰ مگاولت آمپر خریداری شده و در حال حمل 
به محل پست می باشد.

ابوالفضل  و  بهمراه  گاز  شرکت  مدیرعامل  طالبی  علی 
نرسی رئیس بهره برداری گازمرکزاستان گلستان  روز جمعه   
انجام شده،   بازدید  در  کرد.  بازدید  گاز سرخنکلاته  اداره  از 
حراست  واحد  از  سرخنکلاته،  گاز  اداره  در  باحضور  طالبی 

به  امداد  واحد  پاسخگویی  نحوه  و  رسانی  خدمات  روند  و 
مشترکین  شده  مطرح  درخواستهای  و  تلفنی  تماسهای 
اهمیت  به  اشاره  با  ادامه  در  داد.وی  قرار  بررسی    مورد  را 
پاسخگویی و لزوم احترام به ارباب رجوع بویژه در ایام سرد 

سال که حجم تماسها و مراجعات مردمی رو به افزایش است 
، ضمن تاکید برآمادگی کامل برای خدمات رسانی مناسب و 
به موقع در فصول سرد ، توصیه ها و رهنمودهای لازم را در 

این خصوص ارائه نمود.
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